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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o informację ile z n ieruchomości na ternie miasta jest podpiętych do miejskiego 

systemu wodociągów i kanalizacji. Proszę o podział na nieruchomości które mają taką 

możliwość, a nie wykorzystują miejskiego systemu oraz na nieruchomości które jeszcze takiej 

możliwości nie mają z braku miejskiej infrastruktury. 

Proszę również o podanie informacji czy są nakładane kary na nieruchomości niepodpięte 

oraz czy są sprawdzane tzw. przydomowe szamba na ewentualność legalnego pozbywania się 

ścieków. 

Czy miasto majakiś konkretny termin na skanalizowanie całego miasta? 
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